
Hei Karer, 

  

Jeg har som dere vet meldt meg ut av klubben. Det hadde vært fint om 

en av dere kunne lese opp denne, og eventuelt korrigere hvis det er 

noen feil. 

  

Her kommer en liten årsberetning fra prosjektgruppen 2022/23. 

  

Utført: 

Flyttet en benk fra Børtevann til Østorphytta. 

Prosjektgruppen hadde 2 møter i 2022/23. 

Prosjektgruppen har en kandidat til RYLA 23 : Keira Andrine Strand 

James. Mangler en deltaker til som Rune Larsen vil finansiere. 

Dugnad i Hafslundalleen ble utført 10/5 -23. 

  

Ellers igjennom året ble det diskutert om klubben skal gå på et nytt 

prosjekt, men dette er ikke forankret i klubben. 

Forslaget er noen gamle skytterstillinger som ligger på odden mellom 

Valberg marina og Feriehjemmet. 

Det går en sti forbi disse stillingene, og det bør ryddes og krattes for å 

få stillingene frem i dagen. 

Vi kan også sette opp et informasjons skilt, der det opplyses om 

historien til disse stillingene. 

  

Takk for meg! 

Hilsen Rune Skarning 
 


